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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Amanda Lind (MP)

2020/21:1699 Uppfyllnad av målen för friluftspolitiken 

Under 2020 har det varit en ökad efterfrågan på att vistas i naturen och 
möjligheten att kunna utöva friluftsaktiviteter. Detta är positivt för friluftslivet 
och för folkhälsan. 

Det är mer än tio år sedan Sveriges första friluftspolitik togs fram av den 
dåvarande alliansregeringen. 2012 fastställdes tio mål för friluftspolitiken. 
Målen handlar om att utveckla och utöva åtgärder för att förutsättningarna för 
friluftsutövandet ska förbättras. Naturvårdsverket är den samordnande 
myndigheten, men flera andra myndigheter har ansvar för enskilda mål. 

I den senaste uppföljningsrapporten från december 2019 gjord av 
Naturvårdsverket konstaterades det att endast tre av de tio uppsatta målen går i 
en positiv riktning för att uppnås. Det håller inte. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kultur- och demokratiminister 
Amanda Lind:

 

Hur avser ministern att agera för att övriga mål för friluftspolitiken ska uppnås?

………………………………………

Ulrika Jörgensen (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-09
Besvaras senast
2021-02-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


